

Title (en)

BACTERIOSTATIC DEODORANT WATER COLORING TOILET ELEMENT.

Title (de)

BAKTERIOSTATISCHE DEODORANT UND FARBGEBENDES KLOSETTELEMENT.

Title (fr)

ELEMENT BACTERIOSTATIQUE DEODORANT DE COLORATION DE L'EAU D'UNE CUVETTE DE W.C.

Publication

EP 0064054 A1 19821110 (EN)

Application

EP 81900833 A 19801016

Priority

US 8001382 W 19801016

Abstract (en)

[origin: WO8201319A1] A toilet element (10) having bacteriostatic and/or deodorizing and/or coloring components contained within a water soluble, water sensitive or water swellable resinous article. The element (10) is made functional by merely contacting it with water to thereby release a determined amount of the active agents in the environment until all or part of the element is dissolved in the water.

Abstract (fr)

Element (10) possédant des composants bacteriostatiques et/ou déodorants et/ou colorants contenus dans un article de résine soluble dans l'eau, réagissant à l'eau ou se gonflant à l'eau. L'élément (10) est mis en fonctionnement par simple contact avec l'eau, ce qui provoque la libération d'une quantité déterminée d'agents actifs dans l'environnement jusqu'à ce que la totalité ou une partie de l'élément soit dissoute dans l'eau.

IPC 1-7

A61L 9/00; A01N 31/00; E03D 9/02

IPC 8 full level

A61L 9/05 (2006.01); **E03D 9/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61L 9/05 (2013.01); **E03D 9/038** (2013.01); **E03D 2009/024** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8201319 A1 19820429; EP 0064054 A1 19821110

DOCDB simple family (application)

US 8001382 W 19801016; EP 81900833 A 19801016